
دوشنبه 24 مرداد 1390 - 08:49

دايي:اميدوارم دل هواداران پرسپوليس شاد شود

سرمربي تيم فوتبال راهآهن گفت: در جمع بزرگان پرسپوليس چهرههايي را ديدم كه همه به يادماندني بودند و براي

پيراهن اين تيم زحمت كشيده و عرق ريختهاند.

سرمربي تيم فوتبال راهآهن گفت: در جمع بزرگان پرسپوليس چهرههايي را ديدم كه همه به يادماندني بودند و براي پيراهن اين تيم
زحمت كشيده و عرق ريختهاند.

علي دايي در گفتوگو با خبرنگار ورزشي خبرگزاري فارس، درباره حضورش در جلسه كميته پيشكسوتان پرسپوليس اظهار داشت: بنا بر
دعوتي كه شده بودم و بر حسب وظيفهام در اين جلسه حضور پيدا كردم تا فقط به پيشكسوتان پرسپوليس احترام بگذارم.

وي افزود: در جمع بزرگان پرسپوليس رفاقت و چهرههايي را ديدم كه همه به يادماندني بودند و براي پيراهن اين تيم زحمت كشيده و
عرق ريختهاند. خيلي خوشحالم كه در بين آنها بودم، البته من خود را پيشكسوت پرسپوليس نميدانم چون كوچولو هستم.

دايي درباره تشويقهاي هواداران در بازيهاي پرسپوليس نيز گفت: اصلاً و ابداً دوست ندارم اين اتفاق بيافتد، چون خودتان ديدهايد
بعد از اين ماجراها من رسماً ميگويم كه هواداراني كه هميشه به من لطف دارند، لطف كنند ديگر مرا تشويق نكنند، اما آقايان باز هم

ناراحت ميشوند و دليلش را نميدانم. به همين دليل دوست دارم ديگر در اين باره صحبت نكنم تا انشاءالله اين تيم موفق باشد.

وي در خصوص انتقادهايش از رسانه ملي نيز گفت: من حرفهايم را زدهام و نياز نميبينم دوباره تكرار كنم. خدا را شكر ميكنم مردم
قهرمان خود را دوست دارند و خيليها در اين باره متوجه شدند كه حرفهاي من براي چه بوده است. چون واقعاً برخي از مسائل كه

پيش ميآيد درست نيست. من ديگر دوست ندارم راجع به اين موضوع حرف بزنم.

سرمربي راهآهن در پاسخ به سؤالي كه آيا از عملكرد تيم خود در سه بازي گذشته راضي هستيد يا خير، گفت:ما بنابر دلايلي ديرتر از
همه تيم ها كار خود را شروع كرديم و قطعاً تيم من نياز به هماهنگي دارد. من يكسري جوان و با تجربه را كنار هم قرار دادهام و
خوشبختانه در 2 بازي اول خوب نتيجه گرفتيم، اما متأسفانه در ديدار مقابل صبا از فرصتهاي خودمان استفاده نكرديم كه انشاءالله

در بازيهاي آينده جبران خواهيم كرد. البته به نظر من كار سختي در پيش داريم.

وي افزود:قطعاً همه تيمها ميآيند تا با نتايج خوب جاي خوبي را براي خود در جدول دستوپا كنند. به همين دليل بازيها حساس و
به همديگر نزديك است. ما هم سعي خواهيم كرد نتيجهاي در شأن راهآهن بگيريم تا دل هوادارانمان را شاد كنيم.

دايي در پايان در جواب سؤالي كه مشكل پرسپوليس را كجا ميدانيد نيز گفت: من سرمربي راهآهن هستم و درباره اين موضوع حرفي
نميزنم، فقط اميدوارم دل هواداران پرسپوليس شاد شود.
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